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Protokół Nr XXI/20 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 16 lipca 2020 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1023. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

 1. Jan Krzysztof Binaś 

 2. Aneta Joanna Czarnecka 

 3. Marek Karolewski 

 4. Stanisław Szczepan Kietliński 

 5. Agata Koc 

 6. Zygmunt Józef Kosk 

 7. Tadeusz Łopaciuk 

 8. Antoni Malinowski 

 9. Dorota Niemyjska 

10. Maria Jadwiga Radziszewska 

11. Włodzimierz Słonecki 

12. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

13. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego – Jerzy Leszczyński; 

 Rady Powiatu Wysokomazowieckiego – Krzysztof Pełszyk 

 Sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu; 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 Mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego, Radnego Powiatu Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, 

Skarbnika Gminy Ciechanowiec Jadwigę Koc, Dyrektorów i Kierowników Gminnych 

Jednostek Organizacyjnych, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedlowych, 

Komendanta Ochotniczej Straży Pożarnej Marka Klejzerowicza, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 

obecnych jest 13 radnych i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej –  

ul. Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”, 

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 

108885B w miejscowości Wojtkowice-Glinna”, 

4) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej ul. Armii 

Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”, 

5) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i budowa ulicy 

Sienkiewicza w Ciechanowcu”, 

6) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr ewid. 

692 w miejscowości Ciechanowczyk”, 

7) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 

108878B w miejscowości Przybyszyn”, 

8) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa odcinka drogi gminnej  

nr 108889B w miejscowości Dąbczyn”, 

9) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka drogi gminnej  

nr 108870B we wsi Czaje-Wólka”, 

10) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka drogi gminnej  

nr 108870B we wsi Czaje-Wólka”, 

11) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi Nr 323 –  

ul. Kuczyńska w Ciechanowcu”, 

12) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych  

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XX sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XX sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w swoim sprawozdaniu z prac 

między sesjami poinformował o takich sprawach jak: 

1. 26 czerwca w Kuratorium Oświaty w Białymstoku została podpisana umowa na 

wyposażenie kuchni w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. Umowa dotyczy 

dofinansowania na kwotę 80 000 zł. 

2. 30 czerwca odbyło się spotkanie z Panią Karoliną Ciulkin w sprawie przygotowania 

koncepcji wykonania planów zagospodarowania pozostałych części miasta. Zaplanowano 

sporządzenie 10 planów zagospodarowania miasta. 

3. Trwa procedura naboru na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Ciechanowcu. Wpłynęła oferta od jednego kandydata. Obecnie, zgodnie z ustawą Prawo 

Oświatowe, wystąpiono o opinię do Kuratorium Oświaty w Białymstoku  

w sprawie powołania na stanowisko dyrektora szkoły osoby niebędącej nauczycielem. 
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4. 3 lipca do Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu wpłynęła skarga na działalność Burmistrza 

Ciechanowca, dotycząca powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia tego 

naboru. Skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, jednak z uwagi 

na braki formalne (anonim) skarga została pozostawiona bez rozpoznania. 

5. 30 czerwca została podpisana umowa dotycząca udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Województwa Podlaskiego w wysokości do 50% kosztów rzeczowej realizacji zadania na 

modernizację drogi dojazdowej do gruntów rolnych o długości 2 228 m  

w m. Kosiorki - Kolonia Kosiorki. Wartość robót budowlanych wynosi 300 051,59 zł. 

6. 30 czerwca odbyło się spotkanie z projektantami i archeologiem w sprawie stacji 

uzdatniania wody w Radziszewie-Sieńczuch. Na spotkaniu ustalono, że konieczna jest 

modernizacja stacji - jeszcze w tym roku zostanie złożony wniosek w tym zakresie. 

7. 2 lipca w Wysokiem Mazowieckiem odbyło się spotkanie z Premierem Rzeczypospolitej 

Polski, na którym Gmina Ciechanowiec otrzymała symboliczny czek na kwotę 1 444 733 

zł. 

8. 2 lipca zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na „Przebudowę ulicy Wojska Polskiego w Ciechanowcu”. 

Termin składania ofert upływa w dniu 17 lipca br. 

9. 3 lipca zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na „Przebudowę czterech bocznych odcinków ulicy 

Pińczowskiej w Ciechanowcu”. Termin składania wniosków upływa w dniu 20 lipca br. 

10. 7 lipca Gmina Ciechanowiec została poinformowana, że w odpowiedzi na złożony 

wniosek o przyznanie pomocy na realizację operacji pn. „Przebudowa istniejącego 

Targowiska Miejskiego przy trasie Ciechanowiec - Brańsk z budową wiat handlowych” w 

ramach PROW na lata 2014-2020 Zarząd Województwa Podlaskiego zakwalifikował 

zadanie do dofinansowania w wysokości 683 081 zł. 

11. 12 lipca odbyło się ponowne głosowanie w wyborach prezydenta RP. W gminie 

Ciechanowiec głosowało 63,05% wyborców. Obecnie na terenie Gminy Ciechanowiec 

zamieszkuje 7221 wyborców. W drugiej turze wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej chęć głosowania korespondencyjnego wyraziło 43 osób. Przez pełnomocnika 

głosowały dwie osoby. Do spisu wyborców dopisało się w naszej gminie 97 osób. Chęć 

głosowania poza terenem gminy wyraziły 452 osoby. Z czego 185 poza granicami kraju. 

Zaświadczenie o prawie do głosowania pobrało 69 osób. 

12. 13 lipca w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Podlaskiego podpisano umowę na 

zakup sprzętu ratowniczo - gaśniczego i umundurowania. Gmina Ciechanowiec otrzyma 

17 tys. zł z przeznaczeniem dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. 

13. 15 lipca nastąpiło podpisanie aktu notarialnego, na mocy którego nastąpiło nieodpłatne 

przekazanie na rzecz Gminy Ciechanowiec działek i budynku, na terenie których mieści 

się Przedszkole. Przekazanie było możliwe, dzięki Zarządzeniu nr 65/2020 Wojewody 

Podlaskiego z dnia 11 maja 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości Skarbu Państwa na rzecz Gminy Ciechanowiec. 

14. Stowarzyszenie „Rodzina” i Ośrodek Pomocy Społecznej w Ciechanowcu informują, że w 

związku z realizacją Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Pomocy Najbardziej Potrzebującym w 

Podprogramie 2019 trwa nabór osób i rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji życiowej, 

spełniających kryteria ustawy o pomocy społecznej, których miesięczny dochód nie 
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przekracza 200% kryterium dochodowego tj.: dla osoby samotnie gospodarującej 1 402 zł, 

dla osoby w rodzinie 1 056 zł. 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował aby osoby zainteresowane, które 

nie otrzymały skierowania skontaktowały się z pracownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu w celu wydania dokumentu uprawniającego do otrzymania wsparcia  

w formie artykułów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami wpłynęła jedna interpelacja Radnego Krzysztofa Binasia, która zgodnie z przepisami 

została przekazana Burmistrzowi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana w budżecie jest krótka. Powoduje 

ona jednak duże zmiany. Zwiększone zostały dochody o 1 496 000,00 zł, a wydatki  

o 2 496 000,00 zł. Powoduje to zwiększenie deficytu oraz konieczność pokrycia nim kredytu 

planowanego do zaciągnięcia. Zmiana jest konieczna dlatego, że istnieją szanse na pozyskanie 

środków z Funduszu Dróg Samorządowych na przebudowę ul. Wojska Polskiego i czterech 

bocznych odcinków ul. Pińczowskiej. Do budżetu wprowadzona została kwota w wysokości 

85 000,00 zł z PFRONU oraz 56 000,00 zł środków własnych gminy na zakup samochodu do 

dowożenia uczniów do szkół. 69 000,00 zł środków z PFRONU i 86 000,00 zł środków 

własnych gminy przeznaczone zostanie na przystosowanie budynku po Szkole Podstawowej 

w Radziszewie Starym na potrzeby Środowiskowego Domu Samopomocy. Wprowadzone 

zostały również pieniądze w kwocie 80 000,00 zł na zakup wyposażenia do kuchni 

znajdującej się w Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu oraz środki  

w kwocie 6 4000,00 zł. Są to pieniądze z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

z przeznaczeniem na koszty usuwania azbestu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Uchwała Nr 147/XXI/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej – ul. Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odniósł się do wszystkich projektów uchwał 

dotyczących zaciągnięcia zobowiązań i poinformował, że są to uchwały intencyjne, które są 

niezbędne do podjęcia działań w sprawie ogłoszenia przetargu na budowę dróg i ulic  

z Funduszu Dróg Samorządowych. Pierwsze sześć uchwał dotyczy dróg, które znalazły się na 

liście podstawowej. Jest to ul. Spółdzielcza, droga w miejscowości Wojtkowice-Glinna, 

Ciechanowczyk, ul. Sienkiewicza, ul. Armii Krajowej oraz droga we wsi Przybyszyn. Na 

liście rezerwowej oprócz ul. Wojska Polskiego jest jeszcze droga we wsi Dąbczyn, Czaje-

Wólka (dwa odcinki) oraz ul. Kuczyńska. W celu rozpoczęcia procedury przetargowej muszą 

być podjęte uchwały intencyjne, które zabezpieczają środki na rozpoczęcie realizacji tych 

zadań.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach do wszystkich projektów 
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uchwał w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie realizacji 

zadań inwestycyjnych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie realizacji 

zadań inwestycyjnych. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał w sprawie upoważnienia Burmistrza 

Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia  

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej – ul. Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”.  

 

Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ul. Spółdzielcza  

w miejscowości Ciechanowiec”,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Uchwała Nr 148/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia  

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej – ul. Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”. stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie i podjęcie 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 

108885B w miejscowości Wojtkowice-Glinna”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 

108885B w miejscowości Wojtkowice-Glinna”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 108885B  

w miejscowości Wojtkowice-Glinna”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 149/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 108885B w miejscowości Wojtkowice-Glinna” stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu i 

podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej ul. Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej ul. 

Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”. 

 

Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej ul. Armii Krajowej w 

miejscowości Ciechanowiec”,.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc 

 

Uchwała Nr 150/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej ul. Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec” stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i budowa 

ulicy Sienkiewicza w Ciechanowcu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i budowa ulicy 

Sienkiewicza w Ciechanowcu”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i budowa ulicy Sienkiewicza 

w Ciechanowcu”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 151/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia  

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa  

i budowa ulicy Sienkiewicza w Ciechanowcu” stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr ewid. 692 w miejscowości Ciechanowczyk”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 

ewid. 692 w miejscowości Ciechanowczyk”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr ewid. 692  

w miejscowości Ciechanowczyk”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 152/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr ewid. 692 w miejscowości Ciechanowczyk” stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 108878B w miejscowości Przybyszyn”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 

108878B w miejscowości Przybyszyn”. 
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Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 108878B  

w miejscowości Przybyszyn”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 153/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 108878B w miejscowości Przybyszyn” stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa odcinka 

drogi gminnej nr 108889B w miejscowości Dąbczyn”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa odcinka drogi 

gminnej nr 108889B w miejscowości Dąbczyn”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa odcinka drogi gminnej  

nr 108889B w miejscowości Dąbczyn”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXI z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 16 lipca 2020 roku 

str.12 

 

 

Uchwała Nr 154/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

odcinka drogi gminnej nr 108889B w miejscowości Dąbczyn” stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka 

drogi gminnej nr 108870B we wsi Czaje-Wólka”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka drogi 

gminnej nr 108870B we wsi Czaje-Wólka”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka drogi gminnej  

nr 108870B we wsi Czaje-Wólka”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 155/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa 

odcinka drogi gminnej nr 108870B we wsi Czaje-Wólka” stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

 

 

Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka 

drogi gminnej nr 108870B we wsi Czaje-Wólka”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka drogi 

gminnej nr 108870B we wsi Czaje-Wólka”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa odcinka drogi gminnej nr 108870B we 

wsi Czaje-Wólka”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 156/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa 

odcinka drogi gminnej nr 108870B we wsi Czaje-Wólka” stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi Nr 323 

– ul. Kuczyńska w Ciechanowcu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi Nr 323 –  

ul. Kuczyńska w Ciechanowcu”. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi Nr 323 –  

ul. Kuczyńska w Ciechanowcu”. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 157/XXI/20 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2021 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi Nr 323 – ul. Kuczyńska w Ciechanowcu” stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała dotyczy ustalenia 

kryterium odpłatności przez gminę pobytu osób bezdomnych oraz matek bezdomnych  

w ośrodkach i schroniskach. Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej kryterium zostało 

ustalone w zależności od dochodu. Gmina ponosi odpłatność dla osoby bezdomnej do 30 %. 

Jeżeli dochodzą do tego usługi opiekuńcze wtedy gmina ponosi odpłatność do 50 %.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań 

własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt  

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek, Dorota Niemyjska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Przemysław Dybowski 

 

Uchwała Nr 158/XXI/20 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odniósł się do interpelacji złożonej przez 

Radnego Jana Krzysztofa Binasia. Burmistrz poinformował, że pismo nie zawiera cech 

interpelacji, ponieważ interpelacja dotyczy ważnych spraw gminy. Burmistrz poinformował, 

że według niego pismo można interpretować, jako skargę na działalność Burmistrza. Dodał, 

że sprawę przekieruje do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

1. Pismo dotyczące wykonania remontu drogi gminnej Nr 157 wiodącej z miejscowości 

Przybyszyn do miejscowości Skórzec. Pismo stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

2. Pismo Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczące rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Ciechanowca. Pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

3. Uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

rozpatrzenia w postępowaniu nadzorczym Uchwały Nr 126/XIX/20 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 28 maja 2020 r. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

4. Apel Sekretarza Generalnego ZGW dotyczący pomocy poszkodowanym gminom 

województwa podkarpackiego. Apel stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wszystkie pisma 

zostały przekazane Burmistrzowi Ciechanowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce zabrać 

głos.  

Głosu nie zabrano.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że do 10 sierpnia należy składać 

wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych na realizację kolejnych inwestycji na kolejne 

lata. Burmistrz poinformował, że na rok bieżący planowany jest deficyt w kwocie 

3 000 000,00 zł, co oznacza, że należałoby zaciągnąć kredyt w wysokości 3 000 000,00 zł. 

Mając na względzie fakt, że gmina Ciechanowiec otrzyma od Premiera kwotę w wysokości 

1 400 000,00 zł do zaciągnięcia pozostanie 1 600 000,00 zł. Do spłacenia pozostaje 

900 000,00 zł dla Powiatu Wysokomazowieckiego na realizację drogi Radziszewo-Sieńczuch 

- Trzaski. Burmistrz dodał, że w dniu wczorajszym odbył rozmowę ze Starostą 

Wysokomazowieckim Bogdanem Zielińskim, z której dowiedział się, że istnieje możliwość 

przełożenia płatności na kolejne lata. Zaciągnięcie kredytu uzależnione jest od tego, czy 

inwestycje takie jak ul. Pińczowska i ul. Wojska Polskiego zostaną zrealizowane. Istnieje 

jednak duża szansa, że wszystkie inwestycje z listy rezerwowej wejdą do realizacji. 

Zakładając fakt, że zostanie zaciągnięty kredyt w wysokości 600 000,00 zł zadłużenie gminy 

na koniec bieżącego roku wyniesie 7 600 000,00 zł. W dniu dzisiejszym zostało podjętych 

dziesięć uchwał intencyjnych. Burmistrz poinformował, że nie są to jednak wszystkie 

inwestycje, ponieważ planowana jest budowa nowej stacji uzdatniania wody we wsi 

Radziszewo-Sieńczuch. Zostaną również wydane duże kwoty na wykup gruntów na 

inwestycje, na które zostały podjęte uchwały oraz na wykonie projektów na nowe drogi, na 

które będą składane wnioski do 10 sierpnia. Kolejną inwestycją planowaną na przyszły rok 

jest modernizacja Targowicy Miejskiej, zalewu (jest to inwestycja na 3 500 000,00 zł) oraz 

Selektywnego Punktu Zbierania Odpadów Komunalnych (złożony został wniosek na prawie 

2 000 000,00 zł). Realizowana będzie budowa oświetlenia przy ul. Uszyńskiej oraz montaż 

instalacji fotowoltaicznych dla mieszkańców gminy. Planowane zadania inwestycyjne na 

przyszły rok wyniosą około 28 000 000,00 zł, z tego prawie 10 000 000,00 zł to wkład 

własny. Burmistrz dodał, że w przyszłym roku konieczne będzie zaciągnięcie kredytu  

w wysokości ok. 4 000 000,00 zł. Poinformował również o inwestycjach na kolejne lata: 

budowa ul. Podlaskiej wraz ze ścieżką rowerową (wartość inwestycji ok. 5 000 000,00 zł), 

budowa drogi na „Sówkę” wraz ze ścieżką rowerową (wartość inwestycji ok. 3 500 000,00 

zł), budowa drogi powiatowej Antonin-Winna wraz z mostem (wartość inwestycji to ponad 

7 000 000,00 zł), budowa ul. Czyżewskiej (wartość inwestycji ok. 360 000,00 zł), budowa ul. 

Świerkowej (wartość inwestycji ok. 260 000,00 zł), budowa ul. Uszyńskiej, budowa ul. 

Wińskiej do cmentarza wraz z parkingiem (wartość inwestycji 1 100 000,00 zł), budowa ul. 

Ogrodowej (wartość inwestycji ok. 280 000,00 zł), dokończenie budowy ul. Uszyńskiego do 

ul. Wińskiej z chodnikiem, kanalizacją i oświetleniem. Inwestycje w terenie to budowa drogi 

Tymianki-Adamy - Ciechanowiec (wartość inwestycji ok. 3 500 000,00 zł), budowa drogi 

Radziszewo-Króle w kierunku Sawczyna – wraz z mostem (wartość inwestycji ok. 

3 000 000,00 zł), budowa drogi Koce-Schaby – Łempice – Kobusy – z Funduszu Dróg 

Samorządowych (wartość inwestycji ok. 340 000,00 zł). Łączna wartość inwestycji w terenie 

to 11 000 972,00 zł. Jeżeli gmina nie będzie posiadała środków własnych, a jej zdolność 

kredytowa będzie słaba to inwestycje nie będą realizowane. Burmistrz dodał, że będzie 

próbował pozyskać również środki z innych źródeł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do wypowiedzi 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 

 

Głos zabrał Sołtys wsi Nowodwory Bogusław Jankowski, który zapytał, czy jeżeli złoży 

wniosek o modernizację drogi we wsi Nowodwory zostanie on dołączony do 

przedstawionych przez Burmistrza inwestycji.  
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W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że będzie kolejny 

nabór wniosków w 2021 roku. Zaproponował, żeby sołectwo Nowodwory przeznaczyło 

środki z funduszu sołeckiego na wykonanie dokumentacji budowy tej drogi. Poinformował 

również, że wraz z projektem drogi zostanie przygotowany projekt oświetlenia. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, który  

w nawiązaniu do posiedzenia Komisji poinformował, że sołectwo Winna-Wypychy chce 

przekazać swój fundusz sołecki na wykonanie projektu budowy drogi dla mieszkańców wsi 

Kol. Winna-Poświętna wraz z odwodnieniem działki gminnej, na której znajduje się remiza. 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy inwestycja ta zostanie zrealizowana w 2020 

roku. 

 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wykonanie inwestycji zależne jest od tego, czy 

złożony wniosek dostanie dofinansowanie oraz czy gminę będzie stać na wkład własny. Jeżeli 

chodzi o odwodnienie to Burmistrz poinformował, że nawet jeżeli nie dojdzie do realizacji  

drogi Kol. Winna-Poświętna to odwodnienie świetlicy zostanie wykonane podczas realizacji 

drogi powiatowej Antonin – Winna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 

 

Głos zabrał Sołtys wsi Zadobrze, który zapytał, czy jest możliwość poprawienia nawierzchni 

drogi Zadobrze – „Sówka”, ponieważ jest ona w bardzo złym stanie. Dodał również, że nikt 

nie kontroluje remontu drogi biegnącej przez wieś Zadobrze oraz, że brakuje osoby 

odpowiedzialnej za nadzór. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jeździł tam 

wielokrotnie. Firma ma wykonać remont zgodnie z dokumentacją, a nadzoruje to wszystko 

Inspektor Nadzoru Budowlanego, którego obowiązkiem jest pilnowanie prawidłowego 

przebiegu remontu drogi. Dodał, że przekaże Inspektorowi uwagi skierowane przez Sołtysa. 

Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej gmina nie posiada środków na wykonanie 

remontu drogi Zadobrze – „Sówka” oraz, że nie jest to droga pierwszej potrzeby.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos.  

 

Głos zabrała Sołtys wsi Winna-Poświętna, która podziękowała Burmistrzowi za pomoc.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos.  

 

Głos zabrał Komendant Ochotniczej Straży Pożarnej Marek Klejzerowicz, który zwrócił się  

z prośbą do Rady Miejskiej w Ciechanowcu i poinformował, że jeżeli Radni otrzymują 

informacje na temat funkcjonowania jednostek ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

to prosiłby, aby się osobiście z nim kontaktować. Dodał, że część Radnych ma jego numer 

telefonu, a tym, którzy nie posiadają udostępni. Poinformował, że ostatnio pojawiła się bardzo 

nieprzyjemna sytuacja podczas interwencji 2 lipca we wsi Radziszewo Stare. Dodał, że odbył 

również rozmowę z Burmistrzem i na szczęści sytuację udało się wyjaśnić. Zaproponował, 

żeby Radni skontaktowali się z nim w celu uzyskania informacji na temat zasad 

funkcjonowania ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos.  
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że podziela 

zdanie Komendanta Ochotniczej Straży Pożarnej Marka Klejzerowicza. Dodał, że Komendant 

też musi zrozumieć to, że kiedy Radni i mieszkańcy interweniują to Burmistrz musi podjąć 

działania ze swojej strony. W przypadku 2 lipca Burmistrz dostał informację od Radnego, że 

dwa wozy strażackie pojechały do miejsca, gdzie była tylko obłamana gałąź,  

a gmina ponosi za to koszty. Burmistrz dodał, że po otrzymaniu tej informacji zadzwonił do 

Pana Marka Klejzerowicza oraz do Komenda Powiatowej Straży Pożarnej w Wysokiem 

Mazowieckiem i Komendant Powiatowy potwierdził, że faktycznie musiały jechać dwa wozy 

strażackie i nie ma od tego żadnego odstępstwa. Burmistrz zwrócił się z prośbą do 

mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec, żeby z byle jakiego powodu nie wzywać straży. 

Poprosił również Sołtysów o poruszenie tego tematu na zebraniach sołeckich. 

 

Głos zabrał Komendant Ochotniczej Straży Pożarnej Marek Klejzerowicz, który 

poinformował, że Burmistrz otrzymał błędną informację ponieważ wyjechał tylko jeden wóz 

strażacki, a nie dwa.  

 

Burmistrz poinformował, że otrzymał taką informację od Radnego oraz od Komendanta 

Powiatowej Straży Pożarnej w Wysokiem Mazowieckiem. 

 

Komendant Ochotniczej Straży Pożarnej Marek Klejzerowicz poinformował, że 

korespondencja prowadzona drogą radiową jest nagrywana i można to w każdej chwili 

sprawdzić.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos.  

 

Głos zabrała Radna Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała, czy Zamiejscowe Biuro 

Wydziału Komunikacji z siedzibą w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu będzie 

funkcjonowało tylko do końca lipca. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że będzie dalej 

funkcjonowało, natomiast jeszcze nie wiadomo w jakim zakresie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać 

głos.  

Nie zabrano głosu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Marek Karolewski

 


